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 Acta de la reunió de la JD de la FATT 
 

Acta de la circular número 006/2023 de la Junta Directiva de la FATT. Reunits el 
dia 13 d’abril a les 20 hores en primera i única  convocatòria, a les dependències 
del Centre de Tecnificació d’Ordino (CTEO). 
Assistents: 
 

 Sr. Xavier Martínez, President 
 Sr. Cristian Chauzenoux, Vice- president econòmic 
 Sr. Emili Asensio, Vice President Esportiu 
 Sr. Gerard Buenache, Tresorer 
 Sr. Cristian Asensio, Secretari 
 Sr. Josep Pujol, Vocal 
 Sr. Jordi Rodríguez, Vocal 

 
S’excusa l’assistència del senyor: 
Sr. Michael Toledo, Vocal 
 
No assisteix el senyor: 
Sr. Oriol Pardo, Vocal 
 

Punts a tractar: 
 

1. Lectura i aprovació si s’escau de les actes anteriors. 
 
El Sr. Secretari fa lectura de l’acta del 21 de març, el Sr. Jordi Rodríguez fa 
esment que no està d’acord amb el punt. “7.  Informació relativa a l’estat 
actual de la contractació del director esportiu”. Concretament amb el paràgraf 
núm. 4: 
“Desprès d’aquesta informació s’acorda que el Sr. Secretari, mitjançant correu 
electrònic dirigit al Director Esportiu i amb còpia al President de la FFAT, i als 
diferents Clubs representats en la FATT, convocant-lo presencialment, en 
qualitat de treballador de la FATT, el dia 23 de Març del 2023 a les 11 hores a 
les instal·lacions del Centre de tecnificació d’Ordino (CTEO), per tal 
d’informar-li dels motius que han motivat a la FATT d’acordar la finalització de 
la relació laboral, tanmateix se l’informarà de la quitança a percebre”. 

 
El Sr. Rodríguez comenta que al seu entendre, és que en la reunió de la Junta 
de data 21 de març, vam quedar tots d’acord en proposar una quitança de 
mutu acord amb el Sr. Oriol Monzó. 
 
El Sr. Secretari explica que aquest acord, el qual comenta, es va decidir en la 
reunió del 15 de març del 2023, i fa lectura de l’acta del 15 de març. La resta 
de membres de la Junta ho corroboren. 
 
S’acorda aprovar l’acta de data 21 de març del 2023. 
 
Queda en acta que el Sr. Jordi Rodríguez no està d’acord en el punt abans 
esmentat. 
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2. Informació relativa a la proposta de quitança realitzada per 
l’assessoria jurídica del Sr. Oriol Monzó. 

 
El Sr. Secretari fa lectura del correu electrònic enviat a la FATT per part de 
l’assessoria jurídica del Sr. Oriol Monzó, el qual conclou, que degut al seu 
entendre, i als efectes d’evitar les despeses i molèsties d’un plet, ens proposa 
resoldre aquesta problemàtica extrajudicialment, i satisfer al Sr. Oriol Monzó 
l’import equivalent al preavís i la compensació econòmica corresponents a 
l’acomiadament no causal, és a dir, l’import de 1.757,50€ bruts, que hauran de 
ser degudament declarats i cotitzats prop de la CASS. Altrament, ens veurem 
obligats a interposar les accions necessàries per defensar els interessos del 
nostre representat.  

 
El Sr. Secretari demana l’opinió de la resta de membres de la Junta: 
 
El Sr. Gerard Buenache, comenta que malgrat no està d’acord amb l’exposició 
dels fets realitzada per l’assessoria jurídica del Sr. Monzó, proposa una altra 
solució: 
 
Donat que el Sr. Monzó no es va presentar al seu lloc de treball al Campionat 
estatal celebrat a Jaén, els dies 16,17,18 i 19 de març, al·legant un problema 
mèdic, el qual no el va justificar passat 7 dies i amb un certificat mèdic de 
l’assistència de 1/2 hora a un centre mèdic i que aquesta situació va provocar 
que la FATT tingués una despesa econòmica (contractació del transport i 
estància a Jaén del Sr. Monzó),  a part de la despesa del CTTVN per enviar a 
un tècnic per realitzar la tasca que el Sr. Monzó no va fer, malgrat era de la 
seva responsabilitat, proposa el pagament al Sr. Monzó de 1.000 €, enlloc de 
la quantitat proposada per l’assessoria jurídica del Sr. Monzó 

 
Els Senyors Xavier Martínez, Cristian Chauzenoux i Josep Pujol, estan 
d’acord amb aquesta proposta. 
 
El Sr. Jordi Rodríguez, no està d’acord amb aquesta proposta i si en la 
proposta de l’assessoria jurídica del Sr. Monzó. 
 
El Sr. Emili Asensio, exposa que està d’acord amb la proposta del Sr. 
Buenache, donat que el Sr. Monzó no ha complert amb la seva responsabilitat 
i a més de no complir amb les expectatives inicials del projecte en quan a la 
seva contractació, que malgrat està d’acord amb la proposta del Sr. 
Buenache, creu que només se li ha de deduir el cost de la despesa realitzada 
per la FATT, (transport i estància), la qual puja aproximadament uns 350 €, 
així doncs proposa un pagament de 1.500€ nets, amb el pagament a la CASS 
corresponent. 
 
El Sr. Cistian Asensio està d’acord amb la proposta del Sr. Emili Asensio 
 
El Sr. Secretari demana als assistents el seu vot, amb el següent resultat: 

 
Sr. Xavier Martínez vota pel pagament de 1.500€ 
Sr. Cristian Chauzenoux vota pel pagament de 1.500€ 
Sr. Emili Asensio vota pel pagament de 1.500€ 
Sr. Gerard Buenache vota pel pagament de 1.500€ 
Sr. Cristian Asensio vota pel pagament de 1.500€ 
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Sr. Josep Pujol vota pel pagament de 1.500€ 
Sr. Jordi Rodríguez vota pel pagament de la proposta de l’assessoria jurídica 
del Sr. Monzó, és a dir 1.757,50€ 
 
S’acorda amb 6 vots a favor, que el Sr. Secretari proposarà el pagament del 
1.500€ nets, mitjançant correu electrònic a l’assessoria jurídica del Sr. Monzó. 
 
El Sr. President demana que també se li demani a l’assessoria que el Sr. 
Monzó retorni les credencials de l’instagram de la FATT. 
 
El Sr. Jordi Rodríguez, demana que consti en aquesta acta, que segons al seu 
entendre, i que desprès que el Sr. Monzó o els seus assessors, es van mostra 
en desacord, la qual cosa fa que sigui un pacte de mutu acord, s’hauria 
d’haver convocat una nova reunió de junta abans de portar el diners de la 
quitança a Batllia, o be comunicar-ho per whatsapp, se li comenta que una 
vegada el Sr. Monzó no va voler acceptar la proposta i després d’assessorar-
nos mitjançant inspecció de treball, el següent pas era ingressar a Batllia els 
diners i que només teníem 5 dies hàbils per realitzar-ho, amb la qual cosa es 
van seguir els passos legals. 

 
3. Informació relativa a la participació SYOC 2023 a Platja d’Aro. 
 
El Sr. President explica, tal i com es va acordar en la darrera reunió de Junta, 
que s’ha fet arribar als clubs una circular informativa a on es convoca la 
participació dels jugadors Obed Asensio, Oriol Martínez i al tècnic de la FATT, 
Xavier Martínez, al Torneig internacional, WTT SPAIN, Platja d’Aro, (del 10 al 
12 de maig), explica que el cost oscil·larà al voltant dels 1.000 €, i que una 
vegada ho tingui més detallat informarà a la Junta. 

 
4. Informació relativa a la reunió mantinguda amb el COA, Malta 2023 i 

Andorra 2025. 
 

El Sr. Secretari informa del resultat de reunió mantinguda amb el COA, el 
dijous dia 13 d’abril, relativa a la col·laboració de la FATT en els jocs dels 
petits països ANDORRA 2025, explica que desprès de la visita al pavelló Pere 
Caus, de Canillo per part del membres de la FATT, es comenta al COA, que 
l’espai de joc no és el més adient per la celebració de la prova de tennis taula, 
que caldria mirar una altra instal·lació i es proposa el pavelló de l’escola 
Germans Riba a Ordino, la resposta del COA és que no és factible, donat que 
les proves s’han de disputar a totes les parròquies ja que tots els comuns 
aporten subvencions econòmiques, i que a Ordino ja n’hi ha 4 proves a 
realitzar i per contra a Canillo no n’hi ha cap. Vista la resposta, els membres 
de la FATT, proposen al COA, la necessitat de comprar i instal·lar un terra 
tècnic i mirar d’instal·lar una cortina per cobrir l’entrada del sol per la vidriera 
que hi ha al pavelló. Els membres del COA agafen nota de les propostes i 
s’acorda que des de la FATT els hi farem arribar les propostes econòmiques 
per a la instal·lació d’aquestes necessitats. 
 
S’acorda que es tornarà a anar al pavelló Pere Caus, per tal prendre mides de  
l’Àrea de joc i de la vidriera. 
 
També es parla dels Jocs dels petits estats MALTA 2023, des del COA 
confirmen que el tècnic Sr. Oriol Monzó i els jugadors Emili i Obed Asensio, 
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estan dins de la “long list” com a participants al jocs, que el Sr. Monzó va 
envia un whatsapp, informant que la seva relació laboral amb la FATT havia 
finalitzat, que des del COA, s’ha donat de baixa de la llista al Sr. Monzó, i que 
a data d’avui no hi ha la possibilitat de registrar a un altre tècnic, donat que les 
inscripcions estan tancades. S’acorda  que el jugador Emili Asensio, a banda 
de participar com a jugador, també se’l registrarà com a tècnic. 
 
Des del COA, ens informen que al magatzem disposen de material de tennis 
taula i l’ofereixen gratuïtament a la FATT. S’acorda que en les properes 
setmanes membres de la FATT passaran a mirar de quin material es disposa i 
a recollir-lo. 

 
5. Informació relativa a la reunió mantinguda amb AGAD, Agència 

Antidopatge. 
 

El Sr. Secretari informa del resultat de reunió amb la representant de l’AGAD, 
el 12 d’abril, en la qual ens comenten que dins del marc del projecte 
"Compromís amb l'esport. JOC NET”, cal que omplim una plantilla i el que 
és més important adaptar els estatuts de la FATT amb la llei de l’esport i amb 
l’agencia antidopatge. S’acorda que entre el Secretari i el President es 
començarà a treballar aquest punt. 

 
6. Informació relativa al Campionat d’Andorra de la Gent Gran. 

 
El Sr. Secretari informa de la conversa mantinguda amb la Sra. Marta 
Pandero, representant del Comú de Canillo, la qual exposa que la 
col·laboració que es demana a la FATT és la possibilitat de que aportin 
arbitres (no professionals), al campionat. 
 
El Sr. President comenta que es podria parlar amb la plataforma de voluntaris, 
que existeix a Govern, i des de la FATT, fer una formació d’arbitratge. 
 
S’acorda que el Sr. Secretari es posarà en contacte amb la Sra. Panadero per 
tal d’informar d’aquesta possibilitat en el cas que nos fos possible la FATT 
aportarà personal per realitzar les tasques d’arbitratge. 

 
7. Informació relativa a l’exhibició al palau de gel. 

 
El Sr. Secretari informa que es va passar a la responsable del Palau de Gel el 
palmarès dels jugadors que realitzaran l’exhibició el dissabte dia 22 d’abril a 
les 10 hores. 
 
El Sr. President informa que des del Palau de Gel de Canillo, ja ha publicat els 
“flayers” corresponents. 
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8. Informació relativa a l’estat de comptes a data d’avui. 
 
El Sr. President informa de l’estat de comptes a data 13 d’abril del 2023. 
 
Al compte         8.720 € 
Previsió de despeses a curt termini     2.800 € 
Quitança Sr. Monzó 
SYOC 
Ingressos a curt termini          620 € 
2a. Part fitxes CTTVN 
Noves fitxes ANDEMYTT 

 
9. Precs i preguntes. 

 
El Sr. Secretari informa a la Junta que des del CTTVN, s’ha demanat 
l’assistència del Secretari i del Vice-President esportiu, a la reunió informativa, 
dirigida als seus socis, el dia 20 d’abril del 2023, per tal d’explicar el final de la 
relació laboral del Sr. Oriol Monzó. Tots els membres de la Junta directiva no 
hi veuen inconvenient. 
 
El Sr. Secretari Informa que des del Departament de Joventut del Comú 
d’Andorra la Vella, demanen la col·laboració en l’organització d’un torneig de 
Tennis Taula a l’espai del jovent,  El Rusc, s’acorda delegar aquets tema al 
Sr. Vice-President esportiu. 

 
El Sr. Secretari comenta que seria bo, que entre els membres de la Junta 
s’anés pensant en els criteris d’adjudicació d’una part del pressupost de la 
FATT als clubs. 
 
El Sr. Secretari, a títol de pare de l’esportista Obed Asensio, informa que dins 
de la subvenció anual atorgada des de la Secretaria d’Estat d’Esports, per a la 
temporada 2022-23, la mateixa Secretaria d’Estat d’Esport, ens va informar 
que hi havia una partida de 1.000 € destinada al jugador Obed Asensio, el 
qual està dins del programa ARA, el Sr. Cristian Asensio, pare de l’esportista, 
comenta que vist que des de la FATT s’està realitzant un esforç econòmic per 
a que el jugador pugui participar en tornejos i campus, des de la família es 
renuncia a aquesta partida de 1.000 €, la qual quedarà dins dels comptes de 
la FATT. 
 
El Sr. President proposa que els jugadors Oriol Martínez i Obed Asensio, al 
ser menors acompanyats pel Sr. President, realitzin un campus a Alemanya, 
finançat al 100% pel la FATT per tal de preparar el SYOC. S’acorda la 
proposta per unanimitat. 
 
Aquest campus es realitzarà del 30 d’abril al 5 de maig, s’acorda delegar la 
feina de buscar vols i comptabilitzar la despesa al Sr. Tresorer. 
 
El Sr. President proposa d’ajudar econòmicament als esportistes que 
participaran al campionat d’Espanya el proper mes de juliol. S’acorda 
subvencionar el 50% de la despesa de cada jugador que participi al campionat 
d’Espanya, sempre i quan estigui al corrent de la fitxa Federativa. Es delega la 
tasca de saber quins jugadors participaran i de quin import es tracta, al Sr. 
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President. 
 
El Sr. President informa que s’ha tancat amb la Federació Catalana de Tennis 
Taula l’organització del Campionat de Catalunya de veterans, en totes les 
categories, aquest es realitzarà al pavelló Germans Riba i a les instal·lacions 
del CTTVN, el cap de setmana del 17 i 18 de juny. Des de la Federació 
Catalana, demanen la col·laboració econòmica en el pagament dels trofeus. 
S’acorda realitzar aquesta col·laboració sempre i quan en els trofeus aparegui 
el logotip de la FATT, per una altra banda caldrà convida als representants 
polítics del país per al lliurament de premis i també caldrà realitzar un 
comunicat de premsa conjunt amb la Federació Catalana, s’acorda delegar 
aquest tema al Sr. President i al Sr. Secretari. 
 
El Sr. President informa de la darrera conversa amb els responsables del 
torneig dels Youtubers, els quals confirmen que només necessitaran l’espai i 
el material. 
 
El Sr, President informa que per el dia 19 d’abril està programat el torneig 
“FINALS INTERCLUBS”, el qual, aplega als 8 millors jugadors dels Inter clubs, 
vist que aquest dia es celebra una reunió informativa per als socis del CTTVN, 
s’acorda que aquesta competició es realitzarà el dijous dia 20 d’abril a les 
18:30 hores a les instal·lacions del CTTVN, el Secretari passarà una circular 
informativa als diferents clubs, mitjançant correu electrònic, per tal de 
convocar als jugadors classificats. 
 
El Sr. Vice President esportiu, proposa una nova competició per al mes de 
maig anomenada copa Andorra de promoció, i que només aplegarà als 
jugadors del 2007 i amb un any de fitxa federativa, s’acorda que el Sr. Vice 
President esportiu passarà un dossier sobre aquesta competició per tal 
d’aprovar-la en la propera Junta. 
 
Sense cap tema més a tractar s’acaba la reunió a les 22:00 hores del 13 d’abril 
del 2023. 

 
 
 
 

Andorra la Vella, el  17 d’abril  del 2023 


